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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k

intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

irányítójához

„Mikor juthatnak végre pénzükhöz a Határtalanul! program nyertes pályázói? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a Nemzeti Összetartozás Bizottságának 2015 . november 24-i ülésén a

Határtalanul! Programmal kapcsolatos — bizonyára már jól ismert és számított — kritikáimna k

elébe menve úgy fogalmazott, hogy „itt az van nekem zárójelben írva, hogy egy-két hibát el

lehet ismerni a Határtalanul! programnál, úgyhogy ezt az egy-két hibát már most elismertem,

és bízom benne, még ha beszélünk is majd err ől, hogy az a hír is talán eljutott a bizottsághoz ,

hogy a 2016-os programokat már most kiírtuk . Tehát még egyszer: az a csúszás, amit én i s

nagyon rossz néven vettem a munkaszervezetünk részéről, az még egyszer nem fordulhat elő.”

Ehhez később azt tette hozzá, hogy „azt, hogy teljesen elszúrtul, nem mondanám .

Valóban van egy késlekedés, ami megengedhetetlen, jövőre nem is fog előfordulni.” Végül

ismét leszögezte, hogy „De én azt kérném, hogy az, hogy megyünk el őre a 3 milliárd felé, am i

valóban egy teljes évfolyam kiküldését lehet ővé teszi, ne térjünk le erről az útról. Erre most itt

ünnepélyesen ígéretet teszek. Ennek az első lépése már meg is történt, hogy jövőre ez nem



fordul elő, és mondom, az, hogy a pályázatot kiírtuk novemberben, a jövő évit, a 2016-ost,

szerintem jelzi, hogy azok is, akiknek itt felelősségük volt, nemcsak az EMET-ne1, másokna k

is, azok ezt a felelősséget vállalták, és megpróbálják jobbá tenni ezt a dolgot. Ennyit talán a

Határtalanul! Programról."

Az akkor Ön által mondottakkal szemben sajnos az utóbbi napokban továbbra is

ömlöttek hozzám a panaszok, buszsofőrök, vállalkozók és a Klebelsberg Iskolafenntartó

Központ (KLIK) kezelésében működő iskolák részérő l azzal kapcsolatban, hogy a KLIK mái g

nem fizette ki nekik az őszi hónapokra eső kirándulásokra megítélt támogatásokat, máig nem

egyenlítette ki a benyújtott számlákat . A korábbi késlekedés és pénztelenség miatt a

kirándulások szülőktől beszedett pénzekből és innen-onnan előteremtett előlegekből és

hozzájárulásokból tudtak csak megvalósulni, így ezek az adott esetben több millió s

nagyságrendű összegek is beragadtak a programba, ami széles körű és teljesen jogo s

elégedetlenséget váltott ki az érintettek részéről, tovább rontva az egész program hitelét .

Eközben olyan információk is eljutottak hozzám, hogy az egyházi fenntartású intézménye k

már megkapták a támogatást .

Miközben tehát üdvözöljük azt, hogy valóban megjelentek a 2016/2017-es tané v

Határtalanul! pályázatai az EMET honlapján – sőt nemcsak hogy üdvözöltük, hanem magam

még elegánsan el is álltam a kiírás részleteinek nyilvános firtatásától – érthetetlen számunkr a

ez a késlekedés a KLIK-es iskolák esetében . Félő ugyanis, hogy hiába az egyébkén t

örvendetesen megemelt keretösszeg, a csúszások, a technikai problémák és az álland ó

bizonytalanság miatt a program a jöv őben mindezekkel együtt is el fog lehetetlenülni, ki fo g

üresedni. Ezért követeljük a megítélt támogatások azonnali kifizetését és a felel ősök

megnevezését !

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Pontosan mennyi ki nem fizetett számlája volt a KLIK-nek ezen utazások kapcsá n

országosan 2015. december 31-én?

Miért csúszik immár hónapok óta a már benyújtott számlák kiegyenlítése ?

Megkapta-e már a KLIK a megfelelőpénzösszegeket? Ha igen, akkor mikor várhat ó

e számlák kiegyenlítése, ha nem, akkor miért nem? Mikor juthatnak végre

pénzükhöz a Határtalanul! program nyertes pályázói?

Igaz-e az a hír, hogy az egyházi fenntartású iskoláknak már korábban elutalták a

támogatásokat? Ha ez valóban így van, mi az oka ezen különbségtételnek?



Tisztelt Miniszter Úr! Én elhiszem Önnek, hogy őszintén gondolta a bizottságon elmondott

szavait, és azt is, hogy elkötelezett támogatója az ügynek, de az EMET évek óta tartó ,

botrányos működéséért és a KLIK dilettantizmusáért a végs ő felelősséget mégiscsak Önnek

kell viselnie! Nagyon kérem, vágjon végre rendet, a vállalhatatlan mulasztásoknak, a hozzá

nem értő ügyintézésnek pedig legyenek megnevezett felelősei is !

Budapest, 2016 . január 06 .
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